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Samobor, 18. 9. 2023. 

 

Zaključci 33. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Bogumila Tonija, održane 30. kolovoza 

2023. godine, u 18, 30 sati  

 

 

Zapisnik s 32. sjednice Školskog odbora usvojen je jednoglasno. 

 

Nakon odlaska u mirovinu kolege Faista, u srpnju je raspisan natječaj na koji se javilo pet kandidata 

od kojih nijedan nije učitelj tehničke kulture, nego su inženjeri. Razgovori su provedeni u kolovozu. 

Irena Franjić iz Samobora inženjer je rudarstva s položenim pedagoškim predmetima. U OŠ N. 

Hribara radi 13 godina na pola radnoga vremena. Kolegicu je poslala Županija pa ima prednost. 

Komisija je zaključila kako je kolegica najbolja od svih kandidata. 

Školski odbor jednoglasno je dao suglasnost za zapošljavanje. 

 

Kolegica K. Bolšec je na porodiljnom pa je za njezino mjesto raspisan natječaj na koji se javio jedan 

kandidat, Vjeran Peklić, student iz Zaprešića s petogodišnjim iskustvom učitelja informatike na 

zamjeni u OŠ P. Belas. Iz škole je stigla pozitivna preporuka za kolegu. Kolega će predavati učenicima 

razredne nastave. Dobit će ugovor na pet mjeseci jer je nestručna zamjena. 

Školski je odbor jednoglasno dao suglasnost za zapošljavanje. 

 

K. Franceković koristi pravo na rad na pola radnoga vremena zbog njege djeteta. Pravo će koristiti bar 

godinu dana.  

Kako je povećan broj razrednih odjela i satnice izbornih predmeta, MZOŠ je upućen zahtjev za 

zapošljavanje na 20 sati neodređenog radnog vremena. Do dobivanja suglasnosti, na 60 dana će se 

primiti učitelji/ica na pola radnoga vremena, a pola će biti zamjena za kolegicu Franceković.  

Na natječaj su se javila tri kandidata. Nakon razgovora s komisijom, predložena je Mirna Bognar, 

profesorica engleskog jezika koja ima tri godine iskustva u centru za strane jezike. 

Školski je odbor jednoglasno dao suglasnost za zapošljavanje. 

 

A. Makek koristi pravo na rad na pola radnoga vremena zbog njege djeteta. Na natječaj su se javila tri 

kandidata. Tihana Šimičić, pripravnica u našoj školi, prijedlog je ravnateljice, a ankon razgovora 

komisije s kandidatima. 

Školski odbor jednoglasno je dao suglasnost za zapošljavanje. 

 

Od potrebna 24 pomoćnika u nastavi, novu školsku godinu započinjemo sa sva 24 asistenta. 

Školski se odbor jednoglasno složio. 

 

Ravnateljica je Školskom odboru na uvid pružila Rješenje MZOŠ za početak rada objekta u Langovoj 

u koji će biti smješteni učenici prvog razreda u pet razrednih odjela. Objekt je spreman za početak 

školske godine. 

Ravnateljica je najavila kako će sljedeća sjednica Školskog odbora biti održana u prostorima toga 

novoga objekta. 

 

Sjednica je završila u 19,45 sati. 

 

 

                           Predsjednica Škoskog odbora: 

                         /Gordana Vrzić/ 


